
Protokoll  
Styremøte 10-2022  

Norges Friidrettsforbund  
11. november 2022  

  
  

Til stede: Anne Farseth, Runar Bålsrud, Henrik Carstens, Per Espen Fjeld, Kalle Glomsaker, Siri Eide 
Storaa, Ragnfrid Margrete Nedberge Llano, Hilde Stokvold Gundersen og Geir Nordtømme.  
  
Forfall:  
  
Referent: Veslemøy H. Sjöqvist  
  

Fra administrasjonen: Kjetil Hildeskor, Morten Olsen, Berit Nøbben, Thor Gjesdal, Mari Bjone under 
sak 75 og Veslemøy H. Sjöqvist.  

 
Sakliste for styremøte 10-2022:   
Sak 71/2022 Godkjenning av innkalling og referat og protokoll fra forrige styremøte   
Sak 72/2022 Prognose regnskap 2022 og budsjett 2023, samt lønnsfastsettelse generalsekretær.  
Sak 73/2022 Endringsforslag Hoved NM 2023  

Sak 74/2022 WA Dommerstige  

Sak 75/2022 Evaluering trenerprofesjonalisering  

Sak 76/2022 Implementering av trenerattest  

Sak 77/2022 Gjennomgang av Høstmøte/Friidrettskonferansen  

Sak 78/2022 Orientering drift ved Generalsekretær og orientering fra hvert styremedlem  

 
Sak 71/2022 Godkjenning av innkalling og referat og protokoll fra forrige styremøte   
Sak 69 fra styremøte 9-2022 om roller rundt mesterskapene må tas opp igjen på styremøte 11-2022.  
 
Vedtak: Innkalling, referat og protokoll fra styremøte 9-2022 godkjennes. 
 
Sak 72/2022 Prognose regnskap 2022 og budsjett 2023, samt lønnsfastsettelse generalsekretær.  
Administrasjonen la frem prognosen for regnskapet for 2022. Det ble gitt en status på 
samarbeidsavtalene og en ny hovedsponsor er på plass.  
 
Det vil bli jobbet med å lage kvalifiseringsstevne mellom kretsene til internasjonal deltagelse i DNA 
(«Dynamic New Athletics» – EAs lagkampkonsept for ungdom).  
Støtteordning lisens og regionstilskudd er en sak på Høstmøtet og styret ble orientert om hva 
forslaget til ny fordelingsnøkkel dreier seg om.  
 
Administrasjonen forlot møtet da lønn generalsekretær ble tatt opp. 
 
Vedtak: Styret tok orienteringen om regnskap, balanse og budsjett til orientering. Budsjettet 
vedtas endelig etter at høstmøtet er hørt på styremøte 12 i desember. 
Lønn generalsekretær økes med 3,8%, noe som tilsvarer økningen for administrasjonen for øvrig. 
 
Sak 73/2022 Endringsforslag Hoved NM 2023   

Habiliteten til Runar Bålsrud ble løftet frem og diskutert og han ble funnet habil. 

 

Administrasjonen redegjorde for forslagene til vedtak for styret.  



Etter en grundig drøfting av forslag en, ble det fremmet forslag om å utsette saken slik at det kan 

foretas en høring blant målgruppen. 

Diskusjonen rundt forslag tre fra NM-arrangøren dreide seg om konsekvensene av å åpne for flere 

deltakere i NM. 

Vedtak: 

Forslag to: Styret har behov for å få opplyst saken mer og ønsker å gjennomføre en høring blant 

målgruppen og andre som bør lyttes til. 

Forslag tre: Administrasjonen bes foreta en justering av kvalifiseringskravene til 

Hovedmesterskapet med tanke på å øke deltakerantallet i Hovedmesterskapet noe. 

 

 

Sak 74/2022 WA Dommerstige  

Administrasjonen redegjorde for saken som handler om at WA strammer grepet om arrangementer 

og at det innen relativt kort tid vil komme nye krav om kvalifikasjonen til dommere på nasjonale 

mesterskap og på arrangementer med internasjonal status. Forbundsdommergraden må på sikt 

erstattes av en internasjonal dommergrad.  

Vedtak: 

NFIF slutter seg til «World Athletics Referee Education and Certification System» 

(WARECS). 

Forbundets dommerutvalg (FDU) bes sørge for at det utdannes tilstrekkelig antall (i) «National 

Athletics Referee» (NAR) og (ii) «World Athletics Referee - Bronze Level» (WARB), for å oppfylle 

kravene som er fastsatt av World Athletics. 

FDU kan på et passende tidspunkt beslutte at det ikke lenger skal gjennomføres nye 

forbundsdommerkurs og eksamen, likevel slik at forbundsdommere beholder tittelen 

forbundsdommer. 

 

Sak 75/2022 Evaluering trenerprofesjonalisering  

Administrasjon redegjorde for status i prosjektet og la frem resultatet av evalueringen som er 

foretatt.  

 

Vedtak: Administrasjonen bes om å legge frem et forslag til hvordan forlengelse evt. oppsigelse av 

avtalene skal gripes an. Adm. involverer kretsansatte som har trenere engasjert i prosjektet i 

prosessen med å vurdere reengasjementer. Saken tas opp på styremøtet i desember. 

 

 

Sak 76/2022 Implementering av trenerattest 

Administrasjon orienterte om bakgrunnen for saken. 

 

Vedtak: Alle som deltar på trenerkurs i trenerløypa, må ha fullført trenerattesten før de får meldt 

seg på et kurs. NFIF skal fortsette å spre informasjon om trenerattesten. 

 

Sak 77/2022 Gjennomgang av Høstmøte/Friidrettskonferansen  

Administrasjon orienterte om Friidrettskonferansen, Friidrettsgallaen og Høstmøtet. 



 
Sak 78/2022 Orientering drift ved Generalsekretær og orientering fra hvert styremedlem v/Alle 
 
Møte i arbeidsgruppe Lerøy-lekene planlegges i nærmeste fremtid. 
Det ble lagt frem tall som viser en nedgang i aktivitetstall for både barn og ungdom fra 2019-2021. 
Det arrangeres fortsatt færre stevner i 2022 enn det som var tilfellet før pandemien, men antall 
resultater på bane er høyere i 2022 enn i 2021. Det er samtidig en nedgang i antall utøvere med 
helårslisens, og med en årlig vekst på fire prosent vil det ta åtte år å komme tilbake på 2019-nivå, 
mens det med en årlig vekst på ti prosent vil ta fire år å komme tilbake på 2019-nivå.  
 
Neste styremøte er 2.desember 
 
Møtet avsluttet kl 16:15 


